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Geacht college,

Op 28 februari jl. heeft een drukbezochte beeldvormende vergadering 
plaatsgevonden in het gemeentehuis van Halderberge. Zo'n 100- tal 
omwonenden gaven tijdens die avond aan, dat zij niet te spreken waren over 
de huidige planvorming omtrent de aanpak van het groot onderhoud van de 
N640. Tijdens de presentatie bleek dat er nog vele vragen zijn over onder 
andere de uitgangspunten welke u hanteert en het nog te volgen proces.
I n deze brief leest u de onderwerpen, die voor ons onduidelijk zijn en/of niet 
gewenst. Wij willen graag snel van u antwoord op onze vragen en suggesties.

Positieve voorstellen

Meerdere malen zijn er tussen u en de ingestelde klankbordgroep overleggen 
en ideeën uitgewisseld. Tijdens de avond van 28 februari is na uw presentatie 
door velen positief gereageerd op de suggesties, die door u gedaan zijn 
omtrent maatregelen voor veiligheid en oversteekbaarheid van met name de 
Halderbergselaan in de kern Hoeven. U gaf ook aan, dat over het algemeen de 
huidige structuur van de monumentale bomenrijen behouden blijft.
Zonder meer positief!

Maximumsnelheid buiten de bebouwde kom

Op het gedeelte tussen de bebouwde kom van Hoeven en de aansluiting op de 
Oudenbossche Koepelbaan (St. Bernardusstraat) geldt op dit moment een 
maximumsnelheid van 80 km per uur. U wilt deze snelheid handhaven en het 
profiel inrichten volgens het "Duurzaam Veilig" principe. Het voorkomen van 
ongelukken is daarbij leidend. Natuurlijk delen wij met u dat streven,maar we 
zijn het niet eens met uw uitgangspunt. Het verruimen van het profiel door de 
rijbaan te optimaliseren zien wij niet als de oplossing voor het verbeteren van



de veiligheid dan wel oversteekbaarheid. Sterker nog: wij verwachten een 
toename in het overschrijden van de maximumsnelheid. Wij stellen daarom 
voor de snelheid op het hierboven vernoemde weggedeelte terug te brengen 
naar 60 km per uur en de inrichting van de weg daarop aan te passen.
Hierdoor wordt de veiligheid en oversteekbaarheid duidelijk bevorderd.

Verruimen bebouwde kom

Tijdens uw presentatie kwam u zelf met de suggestie om de bebouwde 
komgrens op de St. Bernardusstraat in de kern Hoeven zo'n 300 meter in 
westelijke richting (Oudenbosch) te verplaatsen. Dat vinden wij een goed idee, 
omdat daarmee de snelheid komend vanuit Hoeven meteen na de rotonde 
getemperd wordt. I n direct verband daarmee stellen wij voor dit ook te doen 
in oostelijke richting( Etten-Leur) nabij de Sprangweg in de kern Hoeven.

Rotonde Gors- Oude Antwerpse Postbaan

I n eerdere overleggen is vanuit de provincie de idee geopperd om op de 
kruising Oude Antwerpse Postbaan- Gors een rotonde aan te leggen.
Later is die suggestie door u teruggetrokken. Nu wordt slechts een geleider 
aangebracht en de oversteekbaarheid wat aangepast. Zijn er verkeerskundige 
redenen om de aanleg van een rotonde niet meer verder te onderzoeken? 
Bedenk daarbij, dat de aansluitende Oude Antwerpse Postbaan de 
toegangsweg is voor het vele recreatieverkeer zonder daarbij eerst door de 
kern Hoeven te rijden.

Sprangweg

Tijdens de presentatie van 28 februari werd enigszins snel voorbij gegaan aan 
de Sprangweg. Dit deel is zonder meer een belangrijk stuk te noemen.
De N640 is hier op zijn smalst en verdient in onze ogen extra aandacht.
In uw presentatie werd een voorbeeld gegeven met een hele brede weg.
Graag zouden wij een projectie ontvangen waarop de werkelijkheid goed te 
zien is.(Zie slide 27 van uw presentatie) Daarnaast is het niet helder hoe de 
bushalte aan de Sprangweg vorm gaat krijgen. Ook is onduidelijk of er rekening 
is gehouden met de geplande aanpassingen van de St. Janstraat.



Vrachtverkeer Vosdonk

Het mag duidelijk zijn dat het vrachtverkeer een grote ergernis is van aan- en 
omwonenden van de N640. Met de komst van o.a. een groot 
distributiecentrum ter hoogte van de Oude Kerkstraat in Etten-Leur voorzien 
wij een groei van het aantal vrachtbewegingen over de N640. Gezien de 
ontwikkelingen verzoeken wij u met klem de situatie nogmaals te bekijken. 
Kunt u aangeven of er plannen zijn om de kruising Oude Kerkstraat I N640 
anders in te richten zodat het vrachtverkeer haar route richting de A58 kiest?

Proces tot nu toe en verder

U heeft zelf aangegeven, dat de communicatie tot nu toe geen 
schoonheidsprijs verdient. Volgens onze informatie staat nu nog een overleg 
met de klankbordgroep gepland en daarna komt u met de definitieve 
planstudie. Uiteraard wachten wij die studie af alvorens onze mening daarover 
te geven. Wij zouden wel graag op vorenstaande vragen snel antwoord willen 
hebben en stellen het zeer op prijs als u ons van de komende ontwikkelingen 
nauwgezet op de hoogte houdt met als oogmerk om eventuele knelpunten in 
een vroeg stadium te kunnen signaleren en (met u) te bespreken.

Met vriendelijke groet,

Een meerderheid van de Halderbergse gemeenteraad, die sympathiek staalt 
tegenover deze brief.
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